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 Tid Tisdagen den 16 februari kl. 17:30 – 18:10 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Fredagen den 19 februari 2021 av §§ 1-3, 5, 7-9, 11-14, 

17, 19, 20  

Omedelbar justering av §§ 4, 6, 10, 15, 16, 18, 21  

tisdagen den 16 februari 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Nike Örbrink (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Alex Rodriguez (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Christoffer Nilsson (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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§ 5 
Verksamhetsberättelse 2020 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/2020/3167 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse 
för 2020 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommun-styrelsen 

2. Fordringar om 299 999 kronor nedskrivs enligt stadens 
regler för ekonomisk förvaltning 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 februari 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Året har varit ett år vi aldrig hade kunnat förutse och det har 
påverkat alla stadens verksamheter och nämnder, men frågan är 
om den inte har påverkat idrottsnämnden mest. För en nämnd 
som bygger på att få människor att aktivera sig i sport, rörelse 
och evenemang så har pandemin givetvis påverkat arbetet i alla 
delar. Nämnden har fått försöka förhålla sig till riktlinjer från 
många olika håll samt påtryckning från allmänheten, trots 
svårigheterna så har nämnden gjort ett föredömligt arbete. 
  
Där det har funnits möjligheter så har nämnden arbetat för att 
stötta föreningslivet och möjliggöra idrott på de sätt som de har 
gått, ibland i form av minskade avgifter eller genom att ordna 
aktiviteter för de som inte har omfattats av restriktioner eller har 
haft särskilt hårda restriktioner.  
Det är positivt att nämnden under året har kommit framåt i 
arbetet med att öppna upp fler skolidrottshallar och 
förhoppningsvis har vi snart ett nytt system för uthyrning som 
kommer rulla ut under året.  
 
Med två nya simanläggningar tillgängliga så har arbetet med 
intensivsimskolor och vattensatsningar fortgått vilket är positivt. 
Då simundervisningen inte nått lika brett som vanligt pga. 
pandemin är det viktigt att utbildningsnämnden och 
idrottsnämnden följer upp simkunnigheten när pandemin avtar 
då det kan finnas fler barn än vanligt som är i behöv av stöd för 
att nå målen om simkunnighet.  
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Det är glädjande att året också innehållit nödvändiga tillskott till 
Stockholms idrottsutbud, äntligen står badet på Järva färdigt och 
skridsko-bandyhallen i Gubbängen samt nya idrottshallar i form 
av Kämpetorpshallarna i Älvsjö och Telefonplanshallen i 
Hägersten. Att det nu också ser ut som det kommer bli 
hybridgräs på Djurgården är också mycket positivt då det varit 
en lång och svår förhandling. När det gäller Zinkensdamm så 
valde majoriteten tyvärr en provisorisk lösning för Zinkensdamm, 
utan att ha några planer på hur länge det skall vara provisoriskt 
även om det är positivt att både konstgräs, löpbanor och 
konstgräset är utbytt.  
 
Då den styrande majoriteten tror att marknaden kommer lösa 
hallbristen i Stockholm så har fler steg tagits för att släppa in 
externa fastighetsägare och investerare. Vi ser detta som en 
negativ och farlig utvecklig både för att marknaden kommer 
bestämma var saker och ting är värda att bygga, vilket kan 
snedfördela utbudet över staden. Dessutom så har också 
historien visat oss att det inte blir billigare i längden att låta 
externa bygga. Istället brukar det med den borgerliga 
majoritetens avtal sluta med att stadens sitter fast i dyra och 
långa avtal som vi inte kan ta oss ur, eller så blir byggnationen 
försenad och fördyrad då staden i slutändan ändå måste bygga 
det som marknaden inte vill bygga. Den borgerliga majoritetens 
övertro på den allsmäktiga marknaden är minst sagt naiv.  
Med vetskap om behovet av höga investerings- och 
reinvesteringsnivåer för idrottsfastigheter är det besvärande att 
fastighetskontoret återigen har konstaterar att den blågröna 
budgeten inneburit mycket svåra ekonomiska förutsättningarna 
för skötsel av stadens fastigheter. Kontoren har exempelvis varit 
tvungna att prioritera mycket hårt när det gäller planerat 
underhåll. Effekten har blivit sämre underhållna fastigheter som 
riskerar att inte uppfylla myndighetskrav. I värsta fall tvingas 
staden stänga fastigheter akut något som skulle få mycket stora 
konsekvenser för Stockholmsidrotten. Med de svåra ekonomiska 
förutsättningarna för nämnden förstår vi dock att majoriteten 
väljer att skära ner där det är möjligt. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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